
Zápisnica č. 9/2009 
zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU zo dňa 13.10.2009 o 14oo hod.  

 
 
Prítomní:  D. Berkeš, V. Kovár, B. Papánková, V. Polóniová, E. Smrčková, L. Staruch,  

P. Šimon (100 %) 
Za RK: J. Rakytiak, P. Tarapčík 
    
 
 
Program:  
  1. Kontrola plnenia uznesení 

2. Príprava stretnutia s dôchodcami FCHPT 
3. Príprava stretnutia s úsekovýmii dôverníkmi 

  4. Informácie z vyšších orgánov  
  5. Rôzne 
 
1. Kontrola plnenia uznesení 
 
Uzn. č 21/2009: vypracovanie štatistických výkazov za FOO FCHPT a ich zaslanie na UOO. 
je splnené  – B. Papánková informovala, že výkaz bol v termíne odovzdaný na UOO 
 
Uzn. č. 15/2009  V FOO ukladá predsedníčke výboru obrátiť sa na vedenie fakulty so žiadosťou 

o poskytnutie  podrobných informácií o čerpaní fondu podľa jednotlivých kapitol.  
je splnené 
 
Uzn. č. 13/2009 V FOO bude v spolupráci s vedením fakulty venovať zvýšenú pozornosť pri 

prehodnocovaní pracovníkov, aby sa zabezpečil zodpovedný prístup 
k zaraďovaniu pracovníkov do 2.kategórie a navrhuje zabezpečiť dvojitú kontrolu 
pri ich zaraďovaní. 

sa plní 
 
dlhodobé uznesenia: 
Uzn. č. 8/2009   V FOO poveruje tajomníka V FOO distribúciou základných informácií 

o aktuálnom čísle Odborárskeho Oka spolu s webovým odkazom každému 
členovi ZO ako aj ostatným záujemcom z radov nečlenov, ktorí o to prejavia 
záujem.   

sa plní 
 
2.  Príprava Stretnutia s dôchodcami FCHPT 
 
B. Papánková informovala V FOO o prípravach tradičného stretnutia vedenia FCHPT s našimi 
bývalými pracovníkmi spoluorganizovaného aj fakultnou odborovou organizáciou. Po rokovaní 
s pánom dekanom bol dohodnutý termín 18.11.2009 o 15ooh v jedálni FCHPT. Pre zdarný 
priebeh tejto akcie boli na V FOO dohodnuté nasledujúce opatrenia: V FOO zabezpečí výdaj jedál 
a nápojov. Pomôžu aj mladí doktorandi z oddelenia anorganickej chémie. V. Polóniová bude 
kontaktovať p. Haláthovú a doplní existujúci zoznam dôchodcov. Zoznamy sa budú kontrolovať aj 
na úrovni úsekových dôverníkov. 
 
Uzn. č. 24a/2009  V FOO poveruje B. Papánkovú prípravou a rozmnožením  pozývacieho listu s 

návratkou. Kontaktná osoba v liste V. Polóniová 



Uzn. č. 24b/2009  V FOO poveruje B. Papánkovú a V. Polóniovú  prípravou a kontrolou zoznamu 
dôchodcov.  

Uzn. č. 24c/2009  V FOO poveruje B. Papánkovú zabezpečením vína na prípitok na akciu. 
 
  

3. Stretnutie s úsekovými dôverníkmi 
 
V FOO prerokoval zabezpečenie nadchádzajúceho stretnutia výboru FOO s úsekovými 
dôverníkmi.  
Stretnutie sa uskutoční dňa 3.11.2009 o 13 30 h v miestnosti FOO  
(Knižnica FOO) na prvom poschodí.  
Program:  
- hodnotenie KZ, návrh novej KZ,  
- špecifický doplnok pre FCHPT,  
- stretnutie s dôchodcami,  
- otázky BOZP na fakulte,  
- informácie z vyšších orgánov,  
- diskusia k práci a problémom úsekov 
 
Uzn č. 25/2009: V. Polóniová zabezpečí pozvanie všetkých úsekových dôverníkov      
 
 
4. Informácie z vyšších orgánov  
 
B. Papánková informovala V FOO aj o ďalších výsledkov rokovania s p. dekanom. Na rokovaní sa 
riešili otázky súvisiace s plnením kolektívnej zmluvy STU a špecifického doplnku na FCHPT 
STU. Pán dekan súhlasil s prijatím jubilujúcich zamestnancov na konci roka.  Pravdepodobný 
termín v týždni od 14.12. do 18.12. Rokovania o divadelnom predstavení organizovanom fakultou 
boli pre nedostatok financií odložené na budúci rok.  
Rokovalo sa aj o stretnutí zamestnancov pri čaši vína pred vianocami. Akcia by mohla byť 
organizovaná (aj s pomocou odborovej organizácie) 21.12.2009.   
 
Ako v ďalšom uviedla B. Papánková, pán dekan by uvítal nápady a postrehy odborovej 
organizácie k problematike bezpečnosti práce na fakulte. Pri tejto príležitosti boli na V FOO 
diskutované problémy napr. s podlahami na chodbách a aj v laboratóriach, J. Rakytiak spomenul 
veľmi zlý stav výťahov v oboch budovách, ktoré by vyžadovali rekonštrukciu. V laboratóriach 
v novej budove sa už prejavujú problémy s elektrickými a kanalizačnými rozvodmi. V FOO si 
uvedomuje, že riešenie týchto problémov si vyžaduje významné finančné zdroje, ktoré sa v čase 
krízy budú len ťažko na riešenie týchto nedostatkov alokovať.   
 
 
5. Rôzne 
 
● V. Polóniová informovala V FOO o školení v Kežmarských Žlaboch, na ktorom sa zúčastnila 
v dňoch 24. až 28.9.2009. Témou školenia bola KZ a vyjednávanie o KZ, preberané boli aj otázky 
financovania školstva. Školenie malo veľmi dobrú úroveň a V. Polóniová by ho doporučovala aj 
pre širšiu základňu odborárov. V. Kovár upozornil, že veľké množstvo informácií sa dá nájsť aj 
v odborárskom občasníku OKO. 
 
● L. Staruch informoval V FOO, že dňa 22.10. bude v Košiciach zasadnutie pracovnej skupiny k 
stravovaniu na vysokých školách (podrobnejšie info viď zápisnica č.5/2009). Pripomenul, že 



automat na jedlo by bolo dobré uviesť opäť do prevádzky. Problém s jedlom majú napr. výťahári 
cez služby počas víkendov.  
 
Uzn. č 26/2009: V FOO poveruje L. Starucha preveriť situáciu s automatom na stravu 

a informovať V FOO do budúceho zasadnutia. 
 
● B. Papánková informovala V FOO, že najnovším „päťdesiatnikom“ vo výbore sa stal V. Kovár, 
ktorý sa v minulom týždni zúčastnil už na 50-tom bezplatnom odbere krvi. Zároveň s gratuláciou 
pripomenula, že na takéto činy pamätá aj Kolektívna zmluva STU, kde už za päť bezplatných 
darovaní krvi prislúcha darcovi dar vo výške 70€.   
 
Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok 3. 11. 2009 po skončení stretnutia s úsekovými 
dôverníkmi v knižnici FOO.  
 
 
 
 
 
         Blažena Papánková  
Zapísal: D. Berkeš         predseda V FOO FCHPT STU 


